
 
 

ZAPISNIK 

 

sa 24. sjednice Turističkog vijeća Turističke zajednice Grada Pule održane 05. listopada 2017. godine 
u  prostoru Turističke zajednice Grada Pule, Forum 3, s početkom u 13 sati. 

 

Prisutni članovi Turističkog vijeća: Andi Vitasović, Branko Lukić, Milan Vlaisavljević, Mladen Širola 
te predsjednik Boris Miletić.  

 

Opravdano odsutni članovi Vijeća: Igor Škatar, Milena Perković, Reli Slonim i Boris Žgomba. 

 
Ostali prisutni: direktorica Sanja Cinkopan Korotaj i djelatnica Eleonora Stojković. 

 

Predsjednik Boris Miletić pozdravlja prisutne i utvrđuje da je prisutan dovoljan broj članova za 
njezino održavanje i donošenje pravovaljanih odluka.  

 

Predsjednik za sjednicu predlaže sljedeći dnevni red: 
1. Usvajanje zapisnika s 23. sjednice Turističkog vijeća, 

2. Nacrt Rebalansa financijskog plana za 2017. godinu, 

3. Nacrt Programa aktivnosti i financijskog plana za 2018. godinu, 

4. Izbor Komisije za manifestacije, 
5. Verudela Art Park, 

6. Strateški marketinški plan Istre, 

7. Raspis izbora Skupštine, 
8. Zahtjevi, 

9. Razno. 

 
Predloženi Dnevni red sjednice usvojen jednoglasno. 

 

Ad 1) Zapisnik sa 23. sjednice Turističkog vijeća usvojen je jednoglasno u predloženom tekstu. 

 
Ad 2) 

Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj napomenula je da je ovo prvi nacrt Rrebalansa, ali će vjerojatno 

biti još promjena koje će Vijeće imati prilike potvrditi na sjednici krajem 10. mjeseca, prije nego što 
materijali budu poslani članovima Skupštine. Stavka kod koje bi moglo doći do promjene je Verudela 

Art Park jer ovisi kakva će biti dinamika njegove realizacije.   

Osvrnula se na veće razlike u Rebalansu u odnosu na Plan. Kod prihoda su, zbog većeg broja noćenja, 

povećani prihodi od boravišne pristojbe, također je veća članarina koja raste bez obzira na smanjenje 
stope od 5%. Uključeno je i 50%  kredita potrebnog za uređenje Verudela Art parka u iznosu od 

milijun kuna.  U prihode je također uvršten dozvoljeni minus po računu koji je bio potreban unazad 

dvije godine kad je značajno smanjena stopa članarine. Bit će prikazan i u Planu za sljedeću godinu, 
ali više neće biti potreban jer je povećana boravišna pristojba. 

Potpore manifestacijama prešle su planirane za 26 %, a kod Impelmentacije strategije klastera trošak je 

veći za 75% jer su Itinereri iz prošle godine plaćeni u ovoj godini. Više je utrošeno i za oglašavanje, 
dok je prezentacija bilo manje.  

 

Turističko vijeće jednoglasno je prihvatilo obrazloženje direktorice i predloženi Nacrt Rebalansa 

financijskog plana za 2017. godinu. 
 

Ad 3) 

Kod obrazlaganja stavki Programa aktivnosti i financijskog plana za 2018. godinu, direktorica je 
istakla da je pri planiranju prihoda od boravišne pristojbe uzeto u obzir povećanje iznosa prema novoj 

Odluci i porast zbog prelaska Štinjana u A razred, ali su planirani s oprezom jer se možda neće 

ponoviti noćenja iz ove godine. Turistička članarina je planirana u nešto većem iznosu. Kod prihoda 
uvršten je i minus po računu koji se planira pokriti. Kod planiranja prihoda i troškova ostvarenja  

aktivnosti uvršten je preostali iznos od milijuna kuna za Verudela Art Park od kredita i sponzora. Što 



se tiče projekata nešto više ide za oglašavanje. Veća promjena u odnosu na ovu godinu je zbog većih 
troškova SMP-a Istre što će biti obrazloženo pod točkom 6.  

 

Nacrt  Programa aktivnosti i financijskog plana za 2018. godinu usvojen je jednoglasno. 

 
Ad 4) Nastavno na prethodno donošenje Programa aktivnosti i financijskog plana potrebno je 

imenovati Komisiju za manifestacije koja će pregledati prijedloge pristigle na natječaj.  

 
Za članove Komisije imenovani su: članovi Vijeća Milan Vlaisavljević i Mladen Širola, direktorica 

Sanja Cinkopan Korotaj te ispred Grada Pule Aleksandar Matić. 

 

 
Ad 5) 

Kao što je već spomenuto kod nacrta Plana, direktorica je istakla da se Verudela Art Park nastavlja. 

Uskoro će se sastati komisija koja će pregledati gotove projekte  umjetnika. U prilogu materijala za 
sjednicu dostavljena je ponuda Zagrebačke banke za kredit uz 3% fiksne kamate. Za sada je predviđen 

kredit od 2 milijuna kuna, ali točan iznos, koji može biti i manji, znat će se kad se vidi dinamika 

realizacije Verudela Art Parka. S obzirom na dosadašnju suradnju i povoljne uvjete predlaže da se 
ponuda prihvati. 

 

Turističko vijeće prihvatilo je uvjete Zagrebačke banke za realizaciju kredita od 2 milijuna kuna i 

odobrilo podizanje kredita. 
 

Ad 6) 

Direktorica je obrazložila povećanje za SMP Istre. Prijedlog Turističke zajednice županije je da se 
srazmjerno povećanju noćenja u 2017. i shodno tome većim prihodima od boravišne pristojbe te zbog 

Odluke o povećanju iznosa boravišne pristojbe, poveća i udio pojedine lokalne turističke zajednice u 

Strateškom marketinškom planu.  Do sada je izdvajanje iznosilo 7,88 % ukupnih prihoda boravišne 
pristojbe i turističke članarine. Na prezentaciji koju je priredila TZ Istre dali su tri varijante prema 

kojima bi povećanje bilo 11, 12 ili 13%, da bi gotov prijedlog bio 12%. Direktorica je izradila 

projekciju povećanja po stopi od 11%  i uvrstila je u Plan pa je iznos koji sada treba dati po stopi od 

12% za 60.000 kn veći od predviđenog u planu. U tabeli je i projekcija do 2020. godine prema kojoj će 
iznos od sadašnjih 436 tisuća kuna porasti na 805 tisuća kuna što  je 370.000 kn više od dosadašnjeg 

učešća. 

 
Turističko vijeće prihvatilo je obrazloženje povećanja udjela TZ Pule u Strateškom marketinškom 

planu TZ Istre. 

 

Ad 7) Prema riječima direktorice Sanje Cinkopan Korotaj ovo je izborna godina za Skupštinu. Članovi 
se biraju prema udjelu u prihodima, a uzima se u obzir ukupna članarina i 25% boravišne pristojbe. 

Ured je sačinio tablicu prema udjelima i broju predstavnika koju su vijećnici dobili uz materijale.  U 

međuvremenu je i Ministarstvo turizma poslalo Suglasnost i  prihvatilo izmjene Statuta usvojene na 
zadnjoj sjednici Turističkog vijeća. Prema članku 20. Statuta TZ Pule izbore za članove Skupštine 

Zajednice raspisuje Turističko vijeće najkasnije 60 dana prije isteka mandata Skupštine. Mandat 

sadašnjim članovima Skupštine ističe 10. prosinca pa je potrebno donijeti Odluku o raspisivanju 
izbora. 

Odlukom o raspisivanju izbora za članove Skupštine utvrđuje se sastav i broj predstavnika koje 

članovi Zajednice biraju po skupinama u skladu sa člankom 19.  

U materijalima je i tabela novog sastava. Prema  postocima i udjelu u prihodu u 2016. godini u novi 
sastav Skupštine ulaze pojedinačno, Arena Hospitality Group sa 6 predstavnika, Uniline d.o.o. sa dva 

te Valamar Rivijera d.d.  i Nacionalni park Brijuni sa po jednim predstavnikom. Iz skupine trgovine po 

jednog predstavnika imaju Konzum d.d. i Kaufland Hrvatska.  
Članovi koji sudjeluju u ukupnom prihodu  s pojednačnim udjelom ispod 2% grupirani su u skupine 

od kojih svaka ima pravo na broj predstvanika koji odgovara udjelu pojedine skupine u ukupnom 

prihodu. Smještaj u domaćinstvu ima dva predstavnika, kako je gđa Kapov preminula umjesto nje u 
skupštini je Ivan Slivar te Kožul Mira.  Skupina ostali – turističke agencije, turoperatori i charter 

agencije -  jednog predstavnika Adriatic Kamp d.o.o.  Skupina Ostali: Sunčana Staza d.o.o., Uljanik 



plovidba d.d., Brioni d.d., Tehnomont d.d., Pulapromet d.o.o. i HRT po jednog predstavnika. Ukoliko 
HRT kao prošli put zbog prirode posla ne prihvati članstvo, sljedeća po redu je INA d.d.  

 

Novi sastav Skupštine broji 21 predstavnika kao i do sada. Na sjednici Skupštine u starom sazivu  

usvojila bi se izmjena članka 19. Statuta, Rebalans za 2017. godinu i Plan za 2018. godinu, a nakon 
toga održala bi se sjednica Izborne Skupštine. 

 

Turističko vijeće jednoglasno je prihvatilo informaciju o novom sastavu Skupštine TZ Pule i  donijelo 
Odluku o raspisivanju izbora za novu Skupštinu.  

 

Ad 8)  

Nakon pojedinačnog razmatranja prihvaćeni su sljedeći zahtjevi: 
1. Košarkaškom klubu Stoja odobrena je financijska potpora od 1.000 kn za organizaciju 

Međunarodnog košarkaškog turnira za dječake U13, 07.10.2017. g. u dvorani na Stoji. 

2. Za sufinaciranje Međunarodnog festivala filmske glazbe i zvuka ISFMF, 20.-22.10. u hotelu 
Park Plaza Histria, odobreno je 5.000 kn. 

3. Za sudjelovanje pulskog inovatora Brođanac Siniše na sajmu u Nuernbergu 2.-5.11. odobreno 

je 1.000 kn. 
4. Udruzi Razvoj odobreno je 500 kn za sufinanciranje programa Puštanje lampiona dobrih želja, 

u Areni 28.10. u sklopu Hand made festa. 

 

Odbijeni su: 
 

1. Incognito agency za sufinaniranjem humanitarnog koncerta u INK 25.11.2017. godine. 

2. Art centar iz Pazina za izdavanjem edukativne knjige Ocean pun sreće. 
3. IRTA za uključenje u projekt Bike&outdoor u Istri za razdoblje 2018. -2021.g. 

 

Ad 9) 
Zaključeno je da u sklopu posjeta sajmovima Turističku zajednicu Pule na sajmu WTM London 5. – 8. 

studenoga 2017. godine  predstavljaju vijećnici Boris Žgomba i Branko Lukić. 

 

Sjednica je završena u 13.40 sati. 
 

 

 
 

Zapisničar Eleonora Stojković      Predsjednik Boris Miletić 


